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Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 8 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Ismertette az 

ülés napirendi pontjai. Javaslatot tett az 1. napirendi ponton belüli előterjesztések tárgyalási sorrendjére 

tekintettel a meghívott vendégekre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről, és az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről. 

 

A bizottság a napirendet és azok tárgyalási sorrendjét nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag 

részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

79/2018. (V.28.) PB határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. május 28-ai ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

 

1. A Képviselő-testület 2018. május 29-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2017. évi tevékenységéről 

- Döntés a távhőszolgáltatás biztosítását célzó közszolgáltatási szerződésről 

- Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2017. évi tevékenységéről 

- Döntés az Oroszlány, Bánki D. u. 2. 507/1 és 507/2 hrsz.-ú épület tulajdoni és használati jog 

szerinti szétválasztásáról 

- Beszámoló a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2017. évi tevékenységéről 

- Beszámoló a VARIKONT Kft. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 2017. évi 

tevékenységéről 

- A VARIKONT Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be 

- Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2017. évi működéséről 

- Oroszlány-Tatabánya kerékpárút építésével kapcsolatos projekttájékoztató és a szükséges 

döntések meghozatala 

- Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulással kapcsolatos döntések 

- Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

- Oroszlány város belterületi járdáinak ütemezett felújítása – III/1. ütem 
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- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló önkormányzati rendelet módosítása és tanácsnok megválasztása 

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása 

- Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról  

- Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása 

- Éves ellenőrzési jelentés a 2017. évi belső ellenőrzési terv teljesítéséről 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2018. május 29-ei ülése előterjesztéseinek 

    megvitatása 

 

Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2017. évi tevékenységéről 

 

Óvári László OKÖ Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy a közszolgáltatások műszaki tartalmát az 

országos hulladékgazdálkodási közszolgáltatási terv határozza meg. Az idei évben havonta kétszer 

gyűjtenek házhoz menő szelektív hulladékot, évi 12 alkalommal zöld hulladékot. Az elmúlt évben 

elindult pár folyamat, ami a jövőre vonatkoztatva átváltoztatja a kezelési metódust. Projektek, amik már 

elindultak: hulladékudvar és komposztáló térre pályázat beadása, az oroszlányi hulladékkezelő telep 

kezelőterének és lerakóterének bővítése. Ezt egészíti ki a KDVHÖT által már 11 éve elindított fejlesztés, 

az idei évben megvalósuló rész az eszközbeszerzésre vonatkozik. Ennek keretében autók, munkagépek, 

hulladékgyűjtő edények kerülnek beszerzésre, a megvalósulás év végére várható. Átalakul a szelektív 

hulladékgyűjtés gyakorlata is, illetve megoldás lesz azon problémákra, ami a gépjármű-állomány 

elöregedését okozza.  

Az elmúlt évi jó eredményt három momentum befolyásolta. Az egyik az, hogy 2016. óta a 

hulladékártalmatlanítás költsége nem a társaságot terheli, így az elmúlt évben a költségek és bevételek 

aránya helyreállt. Ez lehetővé tette, hogy a 3 társaság közötti körbetartozást rendezni tudják. A mutatók 

javultak, a 2016-ban kapott NFM támogatás, egy része, 47 M Ft 2017-ben került rendezésre. Az 50 M Ft 

nyereség legnagyobb arányát ez adta. A közszolgáltatás működése 0 körüli eredményre be fog állni. 

Harmadik momentum volt a 182 M Ft céltartalék átadása a Vertikál Zrt. részre. A telep üzemletetését 

2015. novemberétől a Vertikál látja el, így kénytelenek voltak a céltartalékot átadni, ami negatív hatást 

gyakorolt a pénzügyi állományra. Ez a 3 momentum volt az, ami az elmúlt évet eredményezte. Ha a 

fejlesztések elindulnak és megvalósulnak, a konzorciumon belül a hulladékszállítás költsége 

normalizálódni fog, a hulladékot nem Polgárdiban, hanem a kinti kezelő területen fogják tudni kezelni.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB a Felügyelő Bizottság és a Közgyűlés határozata 

nélkül tárgyalta az anyagot, ettől függetlenül a bizottság egyhangúlag elfogadta a beszámolót. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 182 M Ft hogy lesz felhasználva a Vertikál Zrt. 

részéről? 

  

Óvári László vezérigazgató elmondta, hogy az összeg céltartalék volt, az új depót hitelből a Vertikál Zrt. 

fogja megcsinálni. 

 

Papp Péter elnök jelezte, hogy 5 év után pozitív a beszámoló.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye szerint, ha azokat a javaslatokat, amiket 2014 II. felében 

mondtak a jelenlegi városvezetésnek, elvégzik, azáltal évente 60 M Ft-ot lehetett volna megspórolni az 

üzemanyag költségeken. Az az összeg már ebben az évben visszajöhetett volna, és az még pozitívabb 

szaldót eredményezhetett volna. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag örült annak, hogy a hulladékgazdálkodást érintően sikerült egy jó országos 

rendszert kiépíteni, mind a hatékonysága, mind a gazdaságossága rendeződik. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése vezérigazgató úrhoz az volt, független a politikától, hogy látja a 

hulladékgazdálkodás helyzetét. 

 

Óvári László vezérigazgató elmondta, nem szeretne a „volna” és a „ha” dolgokba belemenni. 

Véleménye az volt, ha pénzügyileg rendelkezésre állt volna a 250 M Ft, érdemes lett volna megcsinálni, 

de ha megépítették volna a lerakót, előbbre nem jutottak volna, mert mellé még egyszer akkora összeget 

be kellett volna ruházni, ami most kerül majd a rendszerbe. Tény az, hogy jobb lett volna, ha a város 

kezelésében, tulajdonában valósult volna meg, de ez nem így alakult. Jelen pillanatban pozitívnak 

értékeli, hogy idáig eljutottak.  

  

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

80/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2017. évi tevékenységéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló az Oroszlányi Környezetgazdálkodási Nonprofit Zrt. 2017. évi 

tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

15 óra 25 perckor Óvári László vezérigazgató elhagyta a bizottság ülését.  

 

Döntés a távhőszolgáltatás biztosítását célzó közszolgáltatási szerződésről 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta, hogy a szerződés, mint szerződésforma ismerős lehet 

a képviselők és a bizottsági tagok számára, hiszen minden egyes pályázat esetében az állami támogatás 

elnyeréséhez szerződést kellett kötni.  

Azzal, hogy az önkormányzat értékesíti az üzletrészét, mint tulajdonosnak megszűnik az a lehetősége, 

hogy a társaság működését befolyásolni tudja. Ezért célszerű egy ilyen közszolgáltatási szerződés 

megkötése, ami időtartam nélküli szerződés, és a teljes szolgáltatásra vonatkozik. A szerződő fél az OSz 

Zrt., hiszen neki van működési engedélye, függetlenül attól, hogy a tulajdonosi struktúra a későbbiek 

során hogy fog megváltozni. Megfelel az érdekeinek és elsősorban az a lényege, hogy hosszú távú biztos 

pozíciót ad az önkormányzat számára. A szerződés megfelelően tartalmazza a szolgáltató és az 

önkormányzat érdekeit. A szolgáltatás lakossági és közintézményi díjai hatósági árszabással 

megállapítottak, így a szerződés tárgyát már nem képezheti a korábban legtöbb vitát okozó szolgáltatási 

díj. 

  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB a 9-es és 10-es napirendet is tárgyalta, 

egyhangúlag elfogadásra javasolta.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

81/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Döntés a távhőszolgáltatás biztosítását célzó közszolgáltatási szerződésről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a távhőszolgáltatás biztosítását célzó közszolgáltatási szerződésről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2017. évi tevékenységéről 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta, hogy a társaság Felügyelő Bizottsága,  Igazgatósága 

és a Közgyűlés is megtárgyalta ezt a napirendet, elfogadásra került a beszámoló. A társaság elmúlt évi 

eredménye - hasonlóan a korábbi évekhez - eredményesnek tekinthető. Magasabb az eredmény, mint amit 

az üzleti tervben előzetesen jeleztek, mely elsősorban piacbővítés miatt következett be, továbbá elkészült 

a Petőfi udv. 6-7. sz. tömb felújítása, az ipari park felhasználása növekedett, az önkormányzati 

intézmények fogyasztóikká váltak, fizettek a szolgáltatásért, és ez nem mint rezsiköltség került 

elszámolásra. Az üzemzavarok száma elenyésző volt, egy-egy épületnél előfordultak kisebb hibák. Az 

éves beruházási terv jelentős, kb. 150 M Ft volt, minden feladatot elvégeztek, ami a biztonságos 

szolgáltatáshoz, illetve a piacbővítéshez szükséges volt. Eredményesnek tekintette, hogy a hőközpont 

felügyeleti rendszerüket teljes mértékben IP alapú, vezeték nélküli felügyeletté alakították. Létszámuk 

változatlan, ez köszönhető annak, hogy stabil, régi munkavállalóik vannak.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a 84 M Ft adózás előtti eredmény kit illet, mivel 

eladás előtt áll a cég? 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta, hogy az önkormányzat által elkészített adásvételi 

szerződés rendelkezik a nyereség igényéről vagy nem igényéről. Ez a nyereség az önkormányzatot 

osztalék formájában nem illeti meg.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy erről a képviselő-testület korábban már hozott döntést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

82/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2017. évi tevékenységéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló az Oroszlányi Szolgáltató Zrt. 2017. évi tevékenységéről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Döntés az Oroszlány Bánki D. u. 2. 507/1 és 507/2 hrsz. épület OSz Zrt. és OIH Zrt. tulajdoni és 

használati joga szerinti szétválasztásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elmondta, hogy az előterjesztés a szerkezeti átalakítási munkák 

indokoltságát megfelelően tartalmazza. Mind az OIH Zrt., a önkormányzat és az OSz Zrt. érdeke, hogy a 

jelenlegi együttélés megszűnjön, hiszen tulajdonosi kör váltás lesz, és az nem teszi lehetővé a 

költségmegosztásokat, illetve csak gondot okozna, ha a térítésmentes használati jog fennmaradna. Az 

egyik társaság bővülni kíván, a másik megmarad ebben a fejlesztési szinten, mindkét társaságnak ki lehet 

alakítani a működési feltételét. 

Ennek ára van, amit annak kell megfizetni, akinek az érdekében az átalakítás történik. Ez ebben az 

esetben az OIH Zrt., a társaság Igazgatósága és Közgyűlése is így vélekedett erről. Az OSz Zrt. 

márciusban kezdte meg a tervezési feladatokat. Április végén tudták kiírni a beszerzési pályázatokat és a 

beérkezett árajánlatok alapján a legjobb ajánlat összesítése 43.266 E Ft. Az árak tárgyalás alatt vannak. 

Építészeti és szakipari munkákra, villanyszerelésre, vízvezeték- és csatornaszerelésre, valamint az 

újonnan épülő épületrészek berendezéseire kértek ajánlatokat. Ezekre a pályázatokra megfelelő pályázat 

érkezett és azokból választották ki a legjobb ajánlattevőket. 

Ismételten elmondta, hogy az ajánlatok ismeretében műszaki módosításokat kértek a nyertes 

ajánlattevőktől, azok alapján jelentős költségcsökkenésre számít.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB tárgyalta az előterjesztést és egyhangúlag 

elfogadásra javasolta.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

83/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Döntés az Oroszlány Bánki D. u. 2. 507/1 és 507/2 hrsz. épület OSz Zrt. és OIH Zrt. tulajdoni és 

használati joga szerinti szétválasztásáról” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés az Oroszlány Bánki D. u. 2. 507/1 és 507/2 hrsz. épület OSz Zrt. és OIH 

Zrt. tulajdoni és használati joga szerinti szétválasztásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

15 óra 37 perckor Kontschán Flórián Jenő vezérigazgató elhagyta a bizottság ülését.  

 

Beszámoló a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2017. évi tevékenységéről 

 

Tassi József ügyvezető elmondta, hogy a LÜN Kft. Felügyelő Bizottsága múlt héten tárgyalta a 

beszámolót és javasolja azt a Képviselő-testületnek elfogadásra.  

2017. évben az alaptevékenységen kívül két építőipari tevékenységet végeztek, mindkettőt az 

önkormányzat megbízásából. Az egyik a küzdőterem kialakítása volt a nyár folyamán, valamint a 

súlyemelő terem kialakítása, aminek a II. üteme átcsúszott az idei évre. Ez a két tevékenység kellett 

ahhoz, hogy a cég eredményes tudjon lenni. Plusz feladat, hogy a nyártól a Bányászati Múzeum 

felújításának előkészítésével kezdett foglalkozni a cég.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

egyhangúlag elfogadásra javasolta a beszámolót. 
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Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

84/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2017. évi tevékenységéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló a Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. 2017. évi 

tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Beszámoló a Varikont Kft. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 2017. évi tevékenységéről 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, hogy a múlt heti Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsági ülésen  is említette, hogy a Varikont Kft. és az OIH Zrt. is lefolytatta a tavalyi gazdasági évvel 

kapcsolatos beszámolójának a tárgyalását.  

A Felügyelő Bizottságok jelentései a mellékletek végén találhatóak. Szeptember vége felé megtörtént a 

vásárlás, innentől kezdve a kft. az OIH Zrt. befektetésének tekinthető. A beszámolóból látszik hogy a kft. 

eredményesen végezte a munkáját, a tavalyi évben sikerült realizálni a tevékenységet. Ezt az eredményt a 

döntéseknek megfelelően eredménytartalékba helyezték. A Varikont Kft. beszámolói az OIH Zrt. 

közgyűlése elé került. Az OIH Zrt. Igazgatósága május 2-án, Felügyelő Bizottsága május 4-én tárgyalta a 

beszámolókat és május 25-én került sor az OIH Zrt. közgyűlésére, ahol elfogadták azokat. Az OIH Zrt.-

nél szintén eredményes volt a tavalyi év, de egy új cégről van szó, az alakulás, szervezés folyamatában 

van. A tervezett eredmény elmaradt az üzleti tervben foglaltaktól, azon lesznek, hogy ez megváltozzon, 

megfelelő hatékonysággal, eredménnyel tudják ellátni a feladatot. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 6 igen és 

1 nem szavazattal elfogadta az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

85/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló a Varikont Kft. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 2017. évi 

tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló a Varikont Kft. és az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. 

2017. évi tevékenységéről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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A VARIKONT Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, hogy a beolvadással kapcsolatban a jogi eljárásrend és az ahhoz 

kapcsolódó határozati javaslatok kerülnek megfogalmazásra. A beolvadás kapcsán az OIH Zrt. két 

tulajdonosának nyilatkoznia kell, hogy a beolvadást követően tagjai kívánnak-e lenni a társaságnak és ezt 

követően folytatódik a beolvadási folyamat, ami a közgyűlés elé kerül. Június 30-ával készít a két cég egy 

év közbeni vagyonmérleget és leltár. Ezt egy független könyvvizsgáló fogja auditálni, mely kiválasztásra 

került. A vizsgálatot a Kontorg Audit Kft., név szerint Varga Magdolna fogja végezni, ő lesz, aki segít a 

beolvadási szerződés összeállításában, amit augusztus második felére terveznek elkészíteni, és ez újra a 

képviselő-testület és a közgyűlés elé fog kerülni, ennek megfelelően fog történni a beolvadási folyamat. A 

beolvadás végdátuma december 31.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, annak a kérdésköre már többször felvetődött, hogy a Vért Zrt. 

mint tulajdonostárs benn maradjon-e a cégben. Javasolta, hogy tárgyaljanak a Vérttel, hogy ne kívánjon 

társtulajdonos maradni az OIH Zrt.-ben. Mivel az OIH Zrt. nem 100 %-os önkormányzati cég, nem 

pályázhat bizonyos pályázatokra. Kezdeményezze a város, hogy a Vért Zrt. ne maradjon társtulajdonos. 

Ez persze nem ingyen történne, ezzel tisztában van, fizetési elszámolás alakulna ki, de a jövő érdekében 

ezt mindenképpen meg kell tenniük. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy polgármester úr megkezdte a tárgyalást, az első információk szerint a 

Vért Zrt. nem kíván tulajdont szerezni az új cégben. Ez még nem hivatalos álláspont.  

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, előzetesen a két tulajdonos hivatalosan meg lett keresve, hogy 

részesei kívánnak-e lenni a cégnek. A jelzéseknek a héten kell visszaérkezniük, egyeztetések zajlanak. 

Amennyiben a Vért Zrt. nem kíván részese lenni a beolvadást követően az új cégnek, az nem akadályozza 

meg a beolvadási folyamatot.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

86/2018. (V.28.) PB határozata 

„A VARIKONT Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A VARIKONT Kft. beolvadása az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-

be” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2017. évi működéséről 

 

Németh Gábor kuratóriumi elnök megköszönte az önkormányzat segítségét, valamint az OSz Zrt.-től 

év végén kapott jelentős összeget. Úgy látta a kuratórium többi tagjával, hogy az elkövetkező 3-4 évre 

biztosított az alapítvány működése. Több mint 40 támogatást sikerült az elmúlt évben folyósítani, ezek 

fejlesztések, a távhő rendszerre történő rácsatlakozás. Az idei évre is vannak igények, és megvalósult 

fejlesztések. A múlt héten tárgyalta a kuratórium a beszámolót, amit elfogadott. 

A társasházak szempontjából a fejlesztési kedv alacsony, tudja, hogy ennek több oka is van. Javasolta a 

jelenlévőknek, hogy keressék meg az alapítványt, mert vannak pénzügyi lehetőségek. 
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15 óra 53 perckor Elekes László bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy a jelenlegi működési szabályok mellett, van-e olyan 

működési mechanizmus, ami a lakossági bevétel bizonyos hányadát leadja támogatásként?  Ha nincs, 

lehet, hogy az elfogadott közszolgáltatási szerződést át kellene alakítaniuk. 

 

Németh Gábor kuratóriumi elnök elmondta, hogy az alapítvány 1993-tól működik, az utóbbi 1-2 év 

működésébe lát bele. Nem tud olyanról, hogy az adott támogatóknál lenne külön szabályozás, az 

alapítvány keresi ezen a területen jelenlévő szereplőket, hogy támogatási lehetőségeket szerezzen. Az új 

tulajdonos kapcsán is szóba került, hogy van ez az alapítvány és célszerű azt támogatni. Az alapítvány 

mindenképpen hozzájárult ahhoz, hogy a piacát bővíthesse az OSz Zrt. és ez meg is érte neki. 

Könyveléstechnikailag nem lát bele az OSz Zrt. könyveibe. Az új tulajdonos is úgy tűnt, hogy nyitott, de 

ez majd a későbbiek során ki fog derülni. Az önkormányzat részéről ez úgy történik, hogy kérések 

fogalmazódnak meg a tulajdonosok felé, és ha van adomány, az külön sorra épül be. Az OSz Zrt. 

segítséget nyújtott és a cégnek ez továbbra is érdeke lehet, de potenciálisan 600-700 olyan ingatlan van 

még, ami beköthető a távhőszolgáltatásba. Az egyedi méréseken is lehet még emelni. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

87/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2017. évi működéséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2017. évi működéséről” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány-Tatabánya kerékpárút építésével kapcsolatos projekttájékoztató és a szükséges döntések 

meghozatala 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a régészeti tevékenységre, és e tevékenységnek a  

projektkeretében való elszámolhatóságára tekintettel igényel a projekt képviselő-testületi döntést. Az 

előterjesztésben jelezték, hogy a pályázati eljárási szabályok keretében 2 %-os elszámolhatósági korlát 

került előírásra.  

A pályázati eljárási szabályok az előkészítő tevékenységeket példálózóan felsoroló részben szerepelteti a 

régészeti költségeket is, és ha ezt a 2 %-os korlátot nézik a projekt összköltségvetését illetően 22 M Ft-

ban határozza meg az e célra elszámolható költségek felső összegét. Ezzel kapcsolatos a határozati 

javaslat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

88/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány-Tatabánya kerékpárút építésével kapcsolatos projekttájékoztató és a szükséges 

döntések meghozatala” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány-Tatabánya kerékpárút építésével kapcsolatos projekttájékoztató és a 

szükséges döntések meghozatala” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

16 órakor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 9 fő. 

 

Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulással kapcsolatos döntések 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy a tavalyi szeptemberi ülésén döntött a képviselő-testület a 

szerződésről. Az előterjesztés első pontja e szerződés megszüntetési, illetve újrakötési szükségességéről 

ír, meg is jelöli annak okait. A szeptemberi projektmenedzsmenti feladatok ellátására vonatkozóan 

megkötött szerződésnek a pályázat keretében való elszámolhatósága érdekében szükséges, hogy a 

pályázati költségek kifizetése a projektmegvalósítási időszakra essen. A korábban tervezethez képest 

később kezdődik a projekt, 2018. február 1. és 2020. január 31. között lett az időszak meghatározva. Ezen 

kívül a szerződés megszüntetésének és új szerződés megkötésének indoka az, hogy változott a Pons 

Danubii státusza e projekt keretében, a korábbi partneri szerepéből kikerült. Észak Komárom városa vette 

át projektszerepét. Így a Pons Danubiival kötött szerződés és a kifizetett költségek akkor válhatnak 

elszámolhatóvá, ha vannak egymással összevethető árajánlatok. Erre utal az előterjesztésben jelzett 

ajánlatok bekérése. A döntési javaslat az, hogy 2018. június 1-től 2020. január 31-ig kerüljön sor a 

projektmenedzsmenti feladatok ellátására vonatkozóan szerződés megkötése a Pons Danubiival, mint 

ahogy a többi tagtelepülés is ilyen módon teszi. A 2. pontban arról adnak tájékoztatást, hogy a 

tagönkormányzatokat annak érdekében keresték meg, hogy a projektek előfinanszírozhatósága és a 

munkaszervezet működésének fenntarthatósága érdekében az éves tagdíjának megfelelő mértékű 

egyszerű költségvetési támogatást nyújtson, illetőleg a 2019. évi tagdíj 2018. évi kifizetését javasolja, 

tekintettel arra, hogy a magyar-szlovák pályázati rendszerben nem lehetséges előleg lehívása. 

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy a többi tag már döntött-e az egyszeri költség kiegészítésének 

kifizetéséről? 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy 2018. május 24-én érkezett a levél, a többi település is a 

soros üléseire terjeszti elő a döntést.  

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy egészítsék ki a 2-es pontot azzal, hogy csak abban az esetben vállalják 

az összeg kifizetését, ha az összes tag képviselő-testülete vállalja ezt a többletköltséget. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, ennek nincs akadálya. Elmondta még, hogy adminisztratív okok 

miatt lemaradt a határozati javaslatból a forrás megjelölése. A 2018-as költségvetés tagdíjak sora nyújt 

fedezetet a kifizetéshez, tekintettel arra, hogy a 2018-as tagdíj kifizetése már az előző évben megtörtént. 

 

Papp Péter elnök módosító javaslata az volt, hogy egészítsék ki a határozati javaslatot, hogy csak abban 

az esetben járul hozzá a képviselő-testület az összeg kifizetéséhez, ha az összes tag is vállalja a kifizetést, 

továbbá a felmerülő költségeket is jelöljék meg, a 2018. évi költségvetés terhére a tagdíjak pénzügyi 

sorról. Kérte a bizottságot szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

89/2018. (V.28.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon módosító 

javaslatot, hogy az összeg kifizetéséhez akkor járul hozzá Oroszlány Város Önkormányzatának 

Képviselő-testülete, ha valamennyi tagtelepülés vállalja a kifizetést, valamint az összeg 2018. évben 

történő átutalására a 2018. évi költségvetés tagdíjak sora terhére kerül sor.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

kiegészített előterjesztésről.  

 

A bizottság a kiegészített előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

90/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulással kapcsolatos döntések” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Pons Danubii Európai Területi Együttműködési Csoportosulással kapcsolatos 

döntések” című előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy az összeg kifizetéséhez akkor járul hozzá 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, ha valamennyi tagtelepülés vállalja a kifizetést, 

valamint az összeg 2018. évben történő átutalására a 2018. évi költségvetés tagdíjak sora terhére kerül 

sor.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a szakbizottság egyhangúlag elfogadta az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

91/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Oroszlány város belterületi járdáinak ütemezett felújítása – III/1. ütem 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a járdákra fejlesztési ütemterv készült. Több megkeresés 

után javaslatot tett arra, hogy a III. ütembe helyezzék be a fejlesztést és azt rangsorolják is előre. A 

szakbizottság ezt megvitatta és elfogadta. Már látják a költségeket is, ezért kérik a Pénzügyi Bizottságot, 

hogy a forrását biztosítsák.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

92/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány város belterületi járdáinak ütemezett felújítása – III/1. ütem” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város belterületi járdáinak ütemezett felújítása – III/1. ütem” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök szünetet rendelt el. 

 

 

SZÜNET 

16:12- 16:24 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

93/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzata 

módosításáról 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

egyhangúlag támogatta a rendelet módosítását. 

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés elfogadásáról. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

94/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzata 

módosításáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzata módosításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte, hogy a rendelet-tervezet elfogadásáról szavazzanak. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

95/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzata 

módosításáról” című előterjesztés rendelet-tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzata módosításáról” című előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy technikai módosításról van szó a beszámoló elfogadása előtt.  

 

Miután több kérdés, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

96/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2017. évi költségvetéséről szóló rendelet 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Németh Erika könyvvizsgáló elmondta, hogy két mérlegbeszámolót készített, az egyik a rendelet-

tervezethez, a másik az előterjesztéshez és annak mellékleteihez.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a könyvvizsgálói jelentések az ülésen megtekinthetőek. 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 3 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

97/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte, hogy a rendelet-tervezet elfogadásáról szavazzanak. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

és 2 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

98/2018. (V.28.) PB határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

című előterjesztés rendelet-tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2017. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztés rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a 2017. évi maradvány felosztására a rendelet-tervezet tesz 

javaslatot, de ennek jó része a 2018. évi költségvetésben már szerepelt. 

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

99/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetéséről szóló rendelet 

módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Éves ellenőrzési jelentés a 2017. évi belső ellenőrzési terv teljesítéséről 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztést. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság is megtárgyalta 

az előterjesztést, melyet elfogadásra javasolt.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

100/2018. (V.28.) PB határozata 

az „Éves ellenőrzési jelentés a 2017. évi belső ellenőrzési terv teljesítésről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Éves ellenőrzési jelentés a 2017. évi belső ellenőrzési terv teljesítésről” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

101/2018. (V.28.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

3. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Papp Péter elnök tájékoztatta a bizottságot, többen jelezték, hogy a bizottság ülései elhúzódnak, így 

javasolta, hogy a bizottság ülései 15 órakor kezdődjenek. Kérte szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

102/2018. (V.28.) PB határozata 

bizottsági ülések kezdő időpontjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta, hogy a Pénzügyi 

Bizottság ülései június hónaptól 15 órai kezdettel kezdődnek.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 41 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

K. m. f. 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


